

ЭКОНОМИКА И УПРАВЛЕНИЕ: ТЕОРИЯ И ПРАКТИКА

Т. 10 • № 4 • 2024

СБОРНИК НАУЧНЫХ ТРУДОВ

СОДЕРЖАНИЕ

Отраслевые и региональные экономические системы

Баранов А.Г., Гармашова Е.П., Лопатина Т.А., Пунга Д.В. Особенности экономического развития города Севастополь перед Крымской войной и их актуальность в современных условиях	5
Гаджиев М.М., Магомедова М.А. Сущность цифровой трансформации экономики региона	21
Гундорова М.А. Анализ динамики результатов формирования человеческих ресурсов в регионах РФ в период перехода к инновационной экономике	32
Котляров И. Д. Платформенная трансформация и сервисизация: взаимосвязь тенденций развития экономики	40
Скараник С.С. Развитие автомобильного туризма в России: актуальные проблемы и тенденции	48
Щербакова С.А., Швец Е.А. Креативные индустрии как новый социально-экономический тренд в Российской Федерации	57
Сведения об авторах	72

ECONOMY AND MANAGEMENT: THEORY AND PRACTICE

Vol. 10 • No 4 • 2024

COLLECTION OF SCIENTIFIC PAPERS

CONTENTS

Branch and regional economic systems

Baranov A.G., Garmashova E.P., Lopatina T.A., Punga D.V. The economic development features of Sevastopol prior to the Crimean War and their relevance in today's context.....	5
Gadzhiev M. M., Magomedova M. A. Nature of digital transformation of regional economy	21
Gundorova M.A. Analysis of the dynamics of the results of the formation of human resources in the regions of the Russian Federation during the transition to an innovative economy	32
Kotliarov I. D. Platform transformation and servitization: the relationship of trends of economic development	40
Skaranik S.S. The development of automobile tourism in Russia: current problems and trends	48
Shcherbakova S.A., E.A. Shvets. Digital development of the agro-industrial complex of the Russian Federation	57
Information about authors	72